



富貴  NIRVANA

圆满契约 • FUNERAL SERVICE PACKAGE



3天2夜仪式配套

3D2N FUNERAL SERVICE PACKAGE

富贵 **恩典** NV Grace

1	遗体接领及接送	Transfer Service		
2	遗体护理 (防腐, 洗, 穿, 化)	Embalming & Make-up Services		
3	火化四方寿木	4 Sided Half Glass Casket Half Glass (4SB / 4SY / 4SW)	1	副/Unit
4	棚布 (组屋楼下):	Tentage Set Up At Void Deck:		
	• 灵堂布置	• Casket & Altar Area Setup		
	• 灯	• General Lighting		
	• 地毯	• Carpet		
	• 灵堂布	• Single Tone Curtain		
	• 风扇	• Stand / Ceiling Fan	6	支/Units
	• 方桌	• Square Table	15	张/Units
	• 圆桌	• Round Table	10	张/Units
	• 椅子	• Chair	100	张/Units
	• 桌椅布	• Round Table & Chair Cover	10	套/Units
	殡仪礼堂:	Parlour Set Up:		
	• 桌子, 椅子	• Round Table & Chair	4-6	套/Sets
5	灵堂背景布置	Casket Area Backdrop	1	套/Set
6	灵堂桌布置	Altar Table Setup	1	套/Set
7	接待处:	Reception Table Setup:		
	• 帛金箱	• Condolence Money Box	1	个/Unit
	• 帛金簿	• Memorial Book	1	个/Unit
	• 指示牌	• Signage	1	个/Unit
	• 文具盒	• Stationery	1	盒/Box
8	遗照放大及相框	Photo Enlargement & Frame	1	套/Sets
9	装饰花:	Floral Arrangement:		
	• 棺木花	• Casket Top	1	个/Unit
	• 鲜花相框	• Photo Wreath 10" X 12"	1	个/Unit
	• 灵桌花	• Altar Table	1	个/Unit
	• 灯牌花	• Lightstand	2	个/Units
	• 接待处桌花	• Reception Table	1	个/Unit
	• 客桌花	• Guest Table	10	个/Units
10	讣告	Funeral Notice	1	个/Unit
11	电子讣告	Online Obituary		
12	电视与照片剪辑	TV & TV Montage		
13	音响系统 (最后晚)	Final Night Sound System & Keyboard	1	个/Unit
14	流动厕所	Mobile Toilet	1	个/Unit
15	冰箱	Chiller	1	个/Unit
16	饮料与配件:	Snacks & Accessories:		
	• 瓶装水	• Bottled Water (Pkt of 12 Bottles)	10	包/Pkts
	• 包装甜水	• Packet Drinks (Ctn of 24 Packets)	5	箱/Ctn
	• 什锦坚果	• Assorted Nuts (Pkt of 40 Units)	8	包/Pkts
	• 糖果	• Assorted Candies	5	包/Pkts
	• 其他配件	• Misc Accessories		
17	高级咖啡机饮料	Premium Coffee Beverages	100	杯/Cups
18	热茶饮料	Assorted Tea Beverages	50	杯/Cups
19	2位服务员 (4小时)	2 Pax Service Staff (4 Hrs)	2	晚/Nights
20	专业人员及殡仪协调人员	Pall Bearer & Support Team		
21	出殡协调人员	Funeral Day Service Team		
22	音响系统 (出殡)	Funeral Day PA System		
23	手巾 (回礼)	Towel Souvenir	30	个/Units
24	高贵灵车 (单程)	Premium Hearse (Single Trip)	1	辆/Unit
25	送殡冷气巴士 (双程)	44 Seater Bus (2 Way)	1	辆/Unit
26	万礼火化服务	Cremation at Mandai		
27	餐点, 茶水	Refreshment at Mandai	30	位/Pax
28	照片专辑	Photo Thumbdrive	1	个/Unit

- 1 只限于火化配套。
Applicable for cremation package only.
- 2 只允许使用公司特定殡仪厅，若使用其他殡仪厅则需额外付费。
The choice of parlour to be used shall be made at the Company's discretion from the list of the Company's approved parlour venues. Use of any other parlour shall be subject to additional charges.
- 3 追思礼堂使用胥视其届时供应的情况而定。
Use of parlour is subject to availability.
- 4 道教仪式的服务需缴付额外收费。
Taoist prayer service is subject to additional charges.
- 5 此配套不包括骨灰福位，骨灰瓮及神主牌位。
Niche, Urn and Pedestal are excluded from this package.
- 6 此生前契约配套仅限于新加坡国内启用。
The FSP shall be exercised strictly in the Republic of Singapore.
- 7 客户只能在购买配套之日起的三十 (30) 天后启用该契约。自购买配套之日起的三十 (30) 天内启用该契约，此契约将会被视作即用配套而客户需依据即用配套的价格付费。
The Purchaser shall only be permitted to exercise and utilize the Package after thirty (30) days from the date of purchase. Any utilization of the Package withing thirty days from date of purchase shall be treated as an As-Need case and As-Need prices will apply.
- 8 任何由于某些无可预测的缘故或是发生任何超出公司所能控制的情况，致使指定的灵车或交通工具无法被使用，公司有权以其他运输或交通方式代替，而无需承担任何责任。
The Company shall not be liable for any direct, indirect or consequential losses in the event that the specific hearse or vehicle is not available as a result of circumstances beyond it's control provided that an alternative mode of conveyance or transport is made available.
- 9 无论在任何情况下，没使用的项目视同放弃，所有列在契约的项目物品皆不能退还或退款。
Unused items regarded as forfeited. No refund or return of the items in the package shall be allowed under any whatsoever circumstances.
- 10 在可行的情况下，公司允许提升契约 (配套) 内的项目。
Upgrading of items is allowed based on availability of the items.
- 11 若需超过配套的奠礼服务或额外的物品，公司将附加收费。
Additional nights or additional items are subject to additional charges.
- 12 如对上述规则与条件的中文译本，产生任何诠释上的争议，将以英语译本为诠释的标准。
The terms and conditions in English language shall prevail over Chinese language, should any conflict arise in the interpretation of the terms and conditions herein.

本手册所有图示及相片仅属构思图，有关单位有权修改或增删之。所有资料不能构成要约或合同的一部分。
All art rendering & pictures in this brochure are impressions only. The information contained herein is subject to changes as may be required by the relevant authorities & does not form part of an offer or contract.

请参阅有关认购书以了解条规的详情。
For full detail of the terms and conditions, please refer to the respective purchase orders.

For more info, please contact

65 6924 6106

nirvana-memorial-garden.sg

950 Old Choa Chu Kang Road, Singapore 699816